
Referat af bestyrelsesmøde i Herstedvester Grundejerforening

Tirsdag d. 4. oktober 2022 kl. 20.00 hos Helle

Til stede: Sverre, Helle,  John, Anne, Fie, Mikkel og Jette

1. Godkendelse af referat

Referatet blev godkendt

2. Evaluering af landsbyfesten og regnskab.

Beboerne var rigtig glade for festen og mange har givet positive tilkendegivelser..

Bestyrelsen ønsker at gentage festen næste år. Datoen for næste år er 2. september

2023.

3. Status på kontingentopkrævning og opfølgning på budget 2022

Jette udsender rykkere i forbindelse med kotingentsmail fra den 30. august.

Jette gennemgik de realiserede tal.

4. Vedligeholdelse af græsarealer (Robert Sørensen).

Der er ønske fra en beboer om at indbyggerne i landsbyen skal holde deres fortove.

Dette emne er dog ikke et emne som Grundejerforeningen varetager, bestyrelsen

henviser til Albertslund Kommune.

5. Ny lås til trailerne

Der er kommet ny lås på trailerne.  Bestyrelsen henstiller i øvrigt til at beboerne skal

huske at rengøre trailerne efter brug.

6. Handicap sliske til Forsamlingshuset

Forsamlingshuset har spurgt om grundejerforeningen vil splejse til en handicap sliske.

Grundejerforeningen betaler gerne ⅓.

7. EU-Pilotprojekt SMART2B. Forespørgsel fra kommunen om deltagere til projektet

Kommunen søger husstande som vil indgå i miljøprojektet. Man kan læse om

projektet på kommunens hjemmeside.

8. Trafiksanering Skallerne

Vi har ikke hørt fra Kommunen



9. Trafiktællinger og hastighedsmålinger

John tager kontakt til kommunen for at afholde et møde om de mangler der er i

forbindelse med Hjørnegårdstrædet, John vil også få aftalt tællinger til næste forår

10. Mails fra borgere

Sverre vil rundsende eventuelle henvendelser til bestyrelsen

11. Fældning af bevaringsværdige træer

Grundejerforeningen vil tale med Albertslund Kommune om hvad pligten er i forhold

til de bevaringsværdige træer. Grundejerforeningen vil indbyde til dialog.


